
Eesti Saalihoki Liidu üldkoosolek 30.06.2021 
 
Internetikeskkond Zoom 30.06.21 kell 16-18  
 
Liikmeid: 24  
Tallinna Tehnikaülikooli Spordiklubi (80011466), Maitimi Spordiklubi 
(80074805), Spordiklubi Aeg (80079205), Jõgeva Spordiklubi Tähe 
(80051106), Viskoosa  Spordiklubi (80043182), Jäneda Spordiklubi 
(80052399), Tallinna  Spordiselts Kalev (80031960), Pärnu Saalihokiklubi 
(80179616), Spordiklubi Sinimäe (80013962), SK Favoriit (80221904), MTÜ 
Tamsalu EBE (80228823), Järvamaa Saalihokiklubi (80249481), Ääsmäe 
Kultuuri ja Spordi Sihtasutus (9005834), Eesti Maaülikooli Spordiklubi 
(80037537), SK Noorus (80222005), SK  Sparta (80272741), Viljandi SHK 
(80262702), Valga SHK (80254045), Tartu SHK (80240669), SK Tahmaküla 
United (80332905), GAP Spordiklubi (80374950), Jödö MTÜ (80397129), 
Rapla hokiklubi (80351587) ja MTÜ Hokiklubi Kaigas (80386723) 
Koosoleku eel astus välja tegevuse lõpetanud liige SK TVK Leegid 80348361). 
 
Esindatud: 17 
Maitimi Spordiklubi, Spordiklubi Aeg, Jõgeva SK Tähe, Jäneda Spordiklubi,  
Pärnu Saalihokiklubi, Spordiklubi Sinimäe, SK Favoriit, Ääsmäe Kultuuri ja 
Spordi Sihtasutus, Eesti Maaülikooli Spordiklubi, SK Noorus, SK Sparta, SK 
Tahmaküla United, GAP Spordiklubi, Jödö MTÜ, Rapla hokiklubi, MTÜ 
Hokiklubi Kaigas ja MTÜ Tamsalu EBE 
 
Päevakord:  
1. Avamine ja tagasivaade 2020 tegevusaastale (Meelis Aab) 
2. ESHL 2020 majandusaasta aruande kinnitamine (Tõnis Teesalu) 
3. ESHL 2021 eelarve kinnitamine (Tõnis Teesalu) 
4. Uue tegevuskava 2022-2027 ettevalmistamise seisust: ESHL 2022-2027 
arengusuundade arutelu ja väljatöötamise eest vastutava töögrupi 
moodustamisest 
5. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamise olukorrast  
 
Koosoleku algus: 16.00 
Koosoleku juhataja: Meelis Aab 
Ettepanek päevakord kinnitada ja häältelugemise komisjoni esialgu mitte 
valida, valida vajaduse tekkimisel, võeti vastu ühehäälselt. 
 

1. Avamine ja tagasivaade tegevusaastale 
Meelis Aab andis ülevaate alaliidu tegevusest 2020. aasta üldkoosolekust 
tänaseni. Ülevaade sisaldas eelkõige Eesti meistrivõistluste läbiviimist nii 
täiskasvanute kui noorte liigades, milles osad liigad ja vanuseklassid said 
mängida katkendlikult või üldse mitte ning vaid ühes saadi päris lõpuni 
võistleda. Kuna põhiturniir suudeti valdavalt lõpuni mängida, siis otsustati 
võitjad selle põhjal. Viirusolukorra tõttu jäi aprillis ära esinduslik Superfinaal 
Kalevi spordihallis. Meeste koondis enne eriolukorra algust Taanis peetud 
MM-valikturniirilt edasi ei pääsenud. Ära jäi U19 meeste valikturniir. 
Naistekoondis sai piirangute välisel ajal korduvalt kokku tulla MM-
valikturniiriks ettevalmistuse eesmärgil ning ka U19 neidude koondis 



alustas tegevust. Samuti tõi Meelis Aab välja koostöö jätkumise mitmete 
ettevõtete, asutuste ja organisatsioonidega, mis on parandanud alaliidu 
rahastamist. Kuid siiski selgus, et erandkorras oktoobrisse lükatud riiklike 
andmete õigeaegne esitamine liikmesklubide poolt jäi oodatust väiksemaks 
ja tõi kaasa veapunktisüsteemis olulisel määral riikliku toetuse vähenemise. 
Muud tegevused on kirjas majandusaasta aruandes. 
2. ESHL 2020. a tegevusaruande ja majandusaasta aruande 

kinnitamine 
Tõnis Teesalu tõi välja mõned valdkonnad 2020. aasta tegevusaruandest, 
mida Meelis Aab ei puudutanud ning mitmed märksõnad majandusaasta 
aruandest. Aasta alguses osalesid alaliidu esindajad aktiivselt Soome 
karikafinaali ettevalmistamisel ja läbiviimisel Taltech spordihoones. Ürituse 
lõppedes õnnestus Eestisse saada Gerflor põrandakate. Kriisitoetuse 
tippvõistkondade sihtvahenditest sai toetatud tippliigades jätkavate klubide 
tegevust. Tõnis Teesalu tõi majandusaruandest välja, et kuigi paljud 
võistlused nii Eestis kui välismaal lükati edasi või jäid üldse ära, õnnestus 
selleks eraldatud toetused jätta ootele ja tagasimakseid nõuti minimaalselt. 
Tegevusaruanne ning majandusaasta aruanne kinnitati ühehäälselt. 
3. ESHL 2021. a eelarve kinnitamine 
Tõnis Teesalu tutvustas juhatuse poolt esitatud 2021. aasta eelarve 
projekti. Täiendavaid küsimusi ei esitatud. 
2021. aasta eelarve kinnitati ühehäälselt. 
4. 2022-2027 tegevuskavast 
Meelis Aab andis teada lähiaja vajadustest moodustada initsiatiivrühm, mis 
paneks kokku tegevusplaani. Uue tegevuskava koostamisel tuleb 
arvestada kaasaegseid suundi ja võtta eeskuju teistelt sarnastelt 
organisatsioonidelt vormi osas. Kui on sisulised tegevused välja töötatud, 
siis tuleb koostada algdokument juhatusele ja liikmesklubidele 
kinnitamiseks. Niikaua kuni uus dokument on vastu võetud, kehtib senine. 
5. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamisest 
Kuna võistluskomisjon ei jätka, siis on alaliidu esindajad üldisema ülevaate 
saamiseks kohtunud käesoleva aasta kevadel Zoom keskkonnas eraldi 
erinevate liikmesklubide esindajatega. Kuna kohtumistega ja muude 
otsepäringutega ei ole kelleltki saadud konkreetsemat eelkokkulepet 
meistrivõistluste korraldusülesande võtmiseks, siis avaldab alaliit avaliku 
kuulutuse liigade projektijuhi palkamiseks. Meelis Aab informeeris, et 
suhtles Läti alaliidu presidendiga võimaliku naiste ühisliiga loomiseks. Kuna 
ka Lätis on tipptasemel naiskondi vähe, siis on huvi ühine. Mängida näiteks 
turniiridena Tartus ja Valmieras, et sõidukulu oleks kaugemalt tulejatele 
minimaalsem ja kohalik vastuvõtja katab saali- ja kohtunikekulud. Meeste 
võistluste osas on esialgu kõik lahtine. Erivatel  meistrivõistluste teemadel 
ja oma klubi hetkeseisu kirjeldamiseks võtsid aruteluks sõna Jaanus 
Kallion, Markus Puusepp, Marten Liiva, Marko Saksing, Igor Prõttsikov, 
Krista Lepik, Tõnu Salm, Siim Viisut, Mihkel Tasa. 

  
Koosoleku lõpp 18.00   
 
Koosoleku juhataja     Meelis Aab 


